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Místo jednání: Dolní Albeřice Datum: 9.-11.1.2015 

Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 6 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Resch, Budský, Kurowski, Zozulák; omluven Berndt 

předsedové komisí Škrabák, Zbranek 

sekretariát – Valentová 

Příští jednání: 9.2. od 13 hod., Praha 

Přílohy:  

 

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Ze zadaných úkolů s termínem do tohoto jednání VV nebyly dořešeny 
následující:  

Předání chytů a struktur pro drytooling předsedovi komise F. Čálkovi, 
zodpovídá Resch. 

Vyjasnění možností spolupráce s Festivalem Hrubá skála, zodpovídá 
Resch. 

Nová struktura řízení – návrhy a připomínky ke spolupráci VV – komise – 
gestor – sekretariát. Bod byl uzavřen a bude začleněn do celkové přípravy 
nových záměrů ČHS, které budou předloženy VH.  

Nová struktura řízení – definování a nastavení měřitelných cílů, za 
koordinaci gestorů zodpovídá Resch, podrobněji viz bod jednání.  

Znovuzavedení průkazu instruktora, realizace nejpozději k datu ukončení 
letošního prvního kurzu instruktorů, zodpovídá Valentová.  

Pokud není níže uvedeno jinak, budou úkoly splněny do příštího jednání VV.  

  

2.  Nová struktura řízení – definování a nastavení měřitelných cílů 

VV uložil gestorům, aby doprojednali a připravili výstupy za své komise a do 
31.1.2015 je předali J. Bloudkovi, který připraví podklad na příští jednání VV. 
Měřitelné cíle činnosti budou prezentovány na VH v rámci celkových záměrů 
ČHS. Za přípravu prezentace zodpovídá J. Bloudek.   

Bloudek, gestoři 31.1.a příští 
jednání VV, 
VH 

3.  Valná hromada ČHS 2015 

VV stanovil, že VH ČHS se bude konat v sobotu 21.3.2015 v Praze na 
Strahově. Na programu VH bude, vedle obvyklých bodů, také představení 
nových záměrů činnosti ČHS a doplňující volby na místa 1. místopředsedy, 
člena VV a člena revizní komise. Za přípravu VH zodpovídá sekretariát.  

VV provedl kontrolu plnění usnesení VH a konstatoval, že úkol týkající se 
právního postavení oddílů bude splněn předložením novely stanov, ve 
kterých bude nově upraveno členství a postavení oddílů. Informovanost 
členů se zlepší díky připravovanému pravidelnému reportingu hospodaření 
ČHS, ke kterému bude před VH vypracován příslušný vnitřní předpis.   

sekretariát do VH 

4.  Stanovy, členství a postavení oddílů 

B. Valentová informovala o postupu přípravy novely stanov ČHS, jejichž 
nejdůležitějším bodem bude změna koncepce členství a s tím související 
změna postavení oddílů ČHS, kterým bude umožněna vlastní právní 
subjektivita. Pracovní verze novely bude předložena do 21.1., zodpovídá 
B. Valentová.  

Valentová 21.1.2015 
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5.  Kombinované členství v ČHS a ÖAV 

VV vzal na vědomí informaci o prodeji kombinovaného na rok 2015 
a o plánovaném jednání s vedením ÖAV (12.1.2015), kterého se zúčastní 
J. Bloudek a Š. Budský. Cílem jednání bude připravit dohodu o takové formě 
kombinovaného členství, která bude dlouhodobě akceptovatelná pro 
všechny zúčastněné strany od roku 2016 dále. 

VV se seznámil s otevřeným dopisem HO Lokomotivy Brno týkajícím se 
kombinovaného členství a konstatoval, že na něj bude reagovat po 
vypracování stanoviska revizní komisí ČHS, o které požádali někteří čeští 
zástupci ÖAV.   

  

6.  Hledání nového sídla ČHS 

VV rozhodl o nutnosti změny sídla ČHS, neboť současné prostory jsou 
kvalitou i kapacitou nevyhovující a vzhledem k rostoucím provozním 
nákladům i ekonomicky nevýhodné. Za úkol odpovídá J. Bloudek.  

Bloudek bez termínu 

7.  Odstoupení předsedy disciplinární komise 

VV vzal na vědomí informaci o odstoupení R. Wimmera z funkce předsedy 
a člena disciplinární komise, z vážných zdravotních důvodů. Do komise 
bude povolán první zvolený náhradník V. Rezek, za předání informací 
zodpovídá B. Valentová. 

Valentová neprodleně 

8.  Schválení registrace nových oddílů 

VV schválil registraci dvou nových oddílů: Lezecký oddíl SCVM, Lezci SK 
Uhelné sklady.  

  

9.  Profesionalizace ČHS 

Š. Budský informoval o záměru posílení profesionalizace ČHS s cílem 
zlepšit servis pro členy ČHS. Návrh profesionalizace bude zapracován do 
návrhu rozpočtu na rok 2015 a prezentován na VH jako součást celkových 
transformačních záměrů. Zodpovídá Š. Budský.   

Budský do VH 

10.  Výběrové řízení na nové pracovníky sekretariátu 

ČHS vypsal, v návaznosti na výše uvedenou profesionalizaci, výběrové 
řízení na místo koordinátor/ka pro oblast mládeže, vzdělávání a marketingu. 
Dále vypsal výběrové řízení na asistent/ka jako náhradu za dlouhodobě 
nemocnou pracovnici. Uzávěrka výběrového řízení je 6.2,. za realizaci 
odpovídá B. Valentová.   

Valentová dle průběhu 
výběrového 
řízení 

11.  Reporting hospodaření rozpočtu 

Š. Budský informoval o pokračující přípravě úpravy účetnictví a návazného 
reportingu s cílem vytvořit podmínky pro průběžný reporting, tj. sledování 
hospodaření ČHS. Úpravy budou provedeny do konce ledna a jsou součástí 
opatření na zlepšení informovanosti členů – viz bod 3., zodpovídá Š. Budský 
a B. Valentová.  

Budský, 
Valentová 

do 31.1.2015 

12.  Příprava rozpočtu na 2015 

VV diskutoval návrh rozpočtu ČHS na rok 2015, který byl připraven 
s ohledem na očekávané snížení příjmů od MŠMT. VV uložil gestorům, aby 
projednali upravený návrh rozpočtu s předsedy komisí a výsledky předložili 
Š. Budskému do 2.2.,tak, aby byl upravený návrh rozpočtu předložen na 
příští jednání VV. Zodpovídá Š. Budský.  

gestoři, Budský 2.2. a příští 
jednání VV 

13.  Granty ČHS 

VV rozhodl, že v roce 2015 budu vyhlášeny granty zaměřené na mládež, na 
údržbu skal, na tradiční akce a na horolezecké publikace. Podmínky grantů 
na tradiční akce a na údržbu skal budou vyhlášeny nejpozději 15.1., další 
granty později; všechny granty se budou vztahovat na akce uskutečněné 
v průběhu roku 2015. Za agendu odpovídá B. Valentová ve spolupráci 
s příslušnými gestory a předsedy komisí.  

Valentová, 
gestoři, 
předsedové 

do 15.1. a dále 

14.  Směrnice o devizovém kurzu 

VV zrušil nevyhovující směrnici o devizovém kurzu a uložil B. Valentové 
zapracovat schválené principy proplácení záloh a nákladů v cizí měně do 
směrnice o čerpání finančních prostředků v ČHS. Zodpovídá B. Valentová, 
do 16.1.2015.    

Valentová 16.1.2015 
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15.  Pojištění odpovědnosti na akcích komise horolezectví 

VV uložil B. Valentové dojednat s pojišťovnou možnost doplnění pojištěných 
instruktorů o členy komise horolezectví, kteří budou působit jako instruktoři 
na akcích zaměřených na mládež. Zvýšené náklady na pojištění budou 
financovány z rozpočtu komise horolezectví. Zodpovídá B. Valentová, do 
31.3.2015. 

Valentová do 31.3.2015 

16.  Příprava Ročenky ČHS 2014 

VV vzal na vědomí informaci o přípravě Ročenky ČHS 2014, včetně 
mírného zpoždění v důsledku pozdního dodání některých textů. Distribuce 
ročenky je naplánována na polovinu února, zodpovídá B. Valentová. 

Valentová do 16.2.2015 

17.  Partneři ČHS na rok 2015 

VV vzal na vědomí informace o uzavírání smluv s partnery na rok 2015. 
Uzavřeny jsou smlouvy s mediálními partnery. Hlavním partnerem ČHS 
zůstává HUDY sport, partnery jsou Singing Rock, Pivovar Rohozec, Alpy 
a Lidé&Hory. Smlouva bude po dojednání podmínek uzavřena se značkou 
Rock Point, jednání probíhají se značkou Tendon. Zodpovídá B. Valentová 
a R. Plevková.  

Valentová, 
Plevková 

průběžně 

18.  Kontrola projektu lezení do škol 

VV vzal na vědomí zprávu o průběhu pilotní fáze projektu Lezení do škol, 
který ČHS podpořil, a pověřil J. Zozuláka dořešením náležitostí, daných 
smluvními podmínkami.  

Zozulák neprodleně 

19.  Výstavba ferrat v ČR 

VV v reakci na podnět zástupců některých oblastních vrcholových komisí 
konstatoval, že výstavbu ferrat ani sportovní aktivity s ferratami spojené 
ČHS aktuálně nezastupuje a nevyjednává pro ně podmínky. VV je proti 
tomu, aby ferraty vznikaly v místech, kde by mohlo dojít k poškození 
horolezeckých terénů nebo znehodnocení stávajících lezeckých cest. 
O stanovisku VV bude předsedy OVK informovat K. Berndt.  

Berndt neprodleně 

20.  Web Skály ČR 

J. Bloudek informoval o průběhu prací na připravovaném databázovém 
modulu Skály ČR, s tím, že modul bude spuštěn v průběhu února. Pro 
zájemce z řad správců skal a dobrovolných spolupracovníků je k dispozici 
betaverze modulu a administrační prostředí, ve kterém je možné kontrolovat 
a doplňovat aktuální data. 

  

21.  Jednání Bezpečnostní komise UIAA v Praze 

VV projednal návrh na uspořádání jednání Bezpečnostní komise UIAA 
v roce 2015, konstatoval, že uspořádání zasedání komise je technicky 
možné a uložil B. Valentové upřesnit možnosti realizace.   

Valentová do příštího 
jednání VV 

22.  Hodnocení přínosu působení členů ČHS v komisích UIAA 

VV vzal na vědomí informaci o působení členů ČHS v komisích UIAA, s tím, 
že hodnocení bude promítnuto do přípravy rozpočtu, zodpovídá Š. Budský 
a gestoři.  

Komise horolezectví UIAA – řádný člen J. Vogel, korespondenční člen 
I. Novák; Lékařská komise UIAA – řádná členka J. Kubalová, 
korespondenční člen I. Rotman; Bezpečnostní komise UIAA – 
korespondenční člen J. Holec. 

Budský, gestoři viz příprava 
rozpočtu 

23.  Jednání s předsedou komise nesoutěžního horolezectví a tradičního 
skialpinismu J. Zbrankem 

J. Zbranek informoval o setkání alpinistů, které se konalo v polovině 
prosince, a novém členění komise (alpinismus a pískovcové a tradiční 
lezení, sportovní lezení, tradiční skialpinismus). K hlavním bodům, které byly 
na setkání diskutovány a které je zapotřebí dále rozpracovat a řešit, patří: 
Změna současného názvu komise (nutnost projednání s tradičními 
skialpinisty), změny ve Výstupech roku (období, možnosti ocenění), 
opětovné jmenování reprezentace, srazy reprezentantů, granty na podporu 
mládeže ve věku 18-25 let. VV uložil J. Zbrankovi, aby návrhy na změny 
dále rozpracoval.  

Zbranek průběžně 
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24.  Jednání s předsedou komise mládeže A. Škrabákem 

A. Škrabák informoval o průzkumu potřeb lezeckých subjektů pracujících 
s mládeží v Brně a okolí, ze kterého vyplynuly náměty týkající se metodiky 
a kurzů instruktorů se zaměřením na mládež, úpravu výše členských 
příspěvků mládeže, pojištění subjektů pracujících s mládeží i pojištění 
mládeže, možností finanční podpory mládeže a také zlepšení propagace 
činnosti ČHS. Z následné diskuse vyplynulo, že hlavní témata, kterým je 
nutno se věnovat, je komunikace a propagace činnosti ČHS, vytvoření 
metodiky zaměřené na mládež včetně vzdělávání instruktorů a rozpracování 
možných alternativ podpory subjektů, pracujících s mládeží. VV uložil 
A. Škrabákovi, aby připravil do 2.2. podklady pro návrh metodiky a 
vzdělávání instruktorů pro mládež, s tím, že se jedná o část celkového 
projektu zaměřeného na mládež, za který zodpovídá J. Bloudek.  

Škrabák  do 2.2. 2015 

 
Schválil: J. Bloudek 

 


